

Luottamusedustajien ja työsuojeluvaltuutetun korvauksia korotetaan 1.9.2026 2,9 % ja 1.8.2027 2,4 %

Luottamusedustajakorvaukset

Työntekijöiden määrä	Uudet korvaukset		
	9/1/2024	1.9.2026 (2,9%)	1.8.2027 (2,4%)
5-25	68.61 €	70.60 €	72.29 €
26-50	72.70 €	74.81 €	76.61 €
51-100	78.85 €	81.14 €	83.09 €
101-150	90.11 €	92.72 €	94.95 €
151-200	103.42 €	106.42 €	108.97 €
201-299	135.17 €	139.09 €	142.43 €
300 tai yli	154.62 €	159.10 €	162.92 €

Pääluottamusedustajan korvaus

Työntekijöiden määrä	Uudet korvaukset		
	9/1/2024	1.9.2026 (2,9%)	1.8.2027 (2,4%)
5-50	86.02 €	88.51 €	90.63 €
51-100	90.11 €	92.72 €	94.95 €
101-150	108.54 €	111.69 €	114.37 €
151-200	120.83 €	124.33 €	127.31 €
201-299	147.46 €	151.74 €	155.38 €
300 tai yli	160.77 €	165.43 €	169.40 €

Työsuojeluvaltuutetun korvaus

Työntekijöiden määrä	Uudet korvaukset		
	9/1/2024	1.9.2026 (2,9%)	1.8.2027 (2,4%)
20-29	27.65 €	28.45 €	29.13 €
30-100	52.22 €	53.73 €	55.02 €
101-200	64.51 €	66.38 €	67.97 €
201-299	82.94 €	85.35 €	87.40 €
300 tai yli	102.40 €	105.37 €	107.90 €